
Artikel 44 vragen over de bereikbaarheid Rijswijk

Door werkzaamheden op de Beatrixlaan en eerder de Geestbrugweg is het drukker dan ooit 
op de Rijswijkse wegen. De komende jaren zal deze drukte niet afnemen door de vele 
woningen die in Rijswijk en regio gemeente worden toegevoegd.

Hoewel er veel plannen voor het toevoegen van woningen naar de gemeenteraad worden 
gestuurd blijven plannen voor de mobiliteit van Rijswijk achterwege. In december 2021 is het 
mobiliteitsprogramma vastgesteld door de Rijswijkse gemeenteraad. Hierin worden de 
grootste knelpunten van Rijswijk vastgesteld. Echter is er sinds 2021 weinig vernomen over 
de ontwikkelplannen rondom bijvoorbeeld de ondertunneling van de Beatrixlaan, en de 
knelpunten Volmerlaan, Burgemeester Elsenlaan, etc…Wij. Rijswijk heeft daarom de 
volgende vragen richting het college: 

• Uit analyses en peilingen blijkt dat Rijswijk verschillende verkeersknelpunten kent 
volgens het mobiliteitsprogramma 2040. Wat is er sinds december 2021 met de 
onderstaande mobiliteits knelpunten in Rijswijk gebeurd?  

▪ Haagweg
▪ Burgemeester Elsenlaan
▪ Prinses Beatrixlaan (ondertunneling)
▪ Huis te Landelaan
▪ Schaapweg
▪ Geestbrugweg
▪ Plaspoelpolder

• Wanneer worden oplossingen aan de raad gepresenteerd voor een aanpak van de 
hierboven genoemde knelpunten?

Naast de wegen blijkt uit de analyse in het mobiliteitsprogramma 2040 dat het 
openbaarvervoersnetwerk in Rijswijk nog niet optimaal werkt. Zo zou het OV netwerk in de 
plaspoelpolder fijnmaziger moeten worden en zouden we regionale busverbindingen missen. 
Onze fractie ziet weinig verbeteringen op het gebied van openbaar vervoer in Rijswijk. In 
plaats van beter en meer OV lijkt het enkel minder te worden door het verdwijnen van haltes.

• Kunt u aangeven wat er gedaan is met de knelpunten die worden benoemd in het 
mobiliteitsprogramma 2040?

• Welke verbetervoorstellen en/of initiatieven omtrent het openbaar vervoer kan de 
Rijswijkse gemeenteraad verwachten in de nabije toekomst? 

Met vriendelijke groet, 

Tinus Kaffa
Raadslid Wij. Rijswijk 




